



Visa Application for Burkina Faso *Demande de Visa Burkina Faso*

Application is made to the Honorary Consul of Burkina Faso in the United Kingdom, Colin Seelig.

Please read the accompanying notes before completing this form. For duplicate forms, please visit www.colinseelig.co.uk/consul

Please affix your photo here

OFFICIAL USE ONLY

No.

Date

PERSONAL DETAILS

Surname
Nom (en capitales)

First Names
Prénoms (en minuscules)

Maiden Name
Née (nom de jeune fille)

Date of Birth
Né le

Place of Birth
à

Original nationality
Nationalité d'origine

Present nationality
Nationalité actuelle

Marital Status
Situation de famille

Children
Enfants

Age
Age

Profession
Profession

Military rank
Situation militaire

CONTACT DETAILS

Usual Address
Domicile habituel

Post Code

Current Address
Résidence actuelle

Post Code

Email
Courriel

Telephone (daytime)
Téléphone (jour)

IDENTIFICATION

Passport No.
No. passeport

or Identity Card No.
or No. carte d'identité

Date of Issue
Déjà délivré le

Issued by
Déjà délivré par

Valid until
Valable jusqu'au



Visa Application for Burkina Faso

Demande de Visa Burkina Faso

OFFICIAL USE ONLY

No.

Date

VISA REQUEST

Type of visa required Stay of months
Nature et durée du visa *Séjour de* *mois*

Proposed date of arrival in Burkina Faso (day/month/year)
Quelle date prévoyez-vous d'arriver au Burkina Faso (jour/mois/année)

Reasons for journey
Motifs détaillés du voyage

Where will you enter Burkina Faso?
Indication précise du lieu d'entrée au Burkina Faso?

Where will go on leaving Burkina Faso?
Où comptez-vous vous rendre en quittant le Burkina Faso?

Your address in Burkina Faso during your stay
Indication de votre adresse exacte (rue et no.) au Burkina Faso pendant que vous y séjournerez

Have you ever visited Burkina Faso? Yes No Have you ever lived in Burkina Faso? Yes No
Avez-vous déjà venu au Burkina Faso? Oui Non *Avez-vous déjà habité le Burkina Faso? Ou Non*

If so, when and where?
Quand et où?

Names and addresses of any businesses you wish to contact if this is a business trip
Indiquez avec précision les noms et adresses (rue et No.) des commerçants et industriels que vous désirez rencontrer s'il s'agit d'un voyage d'affaires

Names and addresses of any friends or relatives in Burkina Faso
Attaches familiales au Burkina Faso (adresses exactes, rue et no.)

Name and address of reference in your country of residence
Référence dans le Pays de résidence (adresses exactes, rue et no.)

Do you intend to set up a business in Burkina Faso?
Comptez-vous installer au Burkina Faso un commerce ou une industrie?

DECLARATION

I undertake not to accept any employment paid or unpaid during my stay in Burkina Faso, not to attempt to stay permanently and to leave the territory of Burkina Faso at the expiry of the visa which is issued to me. I declare that the above facts are true, and that if I have made any false declaration I may be refused entry and further visas in the future.

Vous engagez-vous à n'accepter aucun emploi rémunéré ou au pair durant votre séjour au Burkina Faso à ne pas chercher à vous y installer définitivement et à quitter le territoire du Burkina Faso à l'expiration du visa qui vous sera éventuellement accordé? Ma signature engage ma responsabilité et m'expose, en sus de poursuites prévues par la loi en cas fausse déclaration, à me voir refuser tout visa à l'avenir.

Signature

Date